
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. juli 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 793
Af ministerens svar på REU alm. del – spørgsmål 179 fremgår det, at Høje-
steret kan tillade, at en sag, der er afgjort af Højesteret, genoptages under for-
udsætning af en række betingelser, jf. retsplejelovens § 399. Vil ministeren i
forlængelse af sit svar redegøre for, hvor mange anmodninger om genopta-
gelse af disse typer af sager der er behandlet af Højesteret fra 2006 og til i
dag? Og vil ministeren redegøre for, hvor stor en del (procentvis) af behand-
lingerne, der er endt med genoptagelse, samt hvor stor en del (procentvis) af
behandlingerne der er endt med afvisning uden begrundelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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